

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX - TRAVAIL - PATRIE

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DE LA COORDINATION
DES ACTIVITES ACADEMIQUES

SOUS-DIRECTION DES EQUIVALENCES

SERVICE DES EQUIVALENCES



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE - WORK - FATHERLAND

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT FOR THE COORDINATION
OF ACADEMIC ACTIVITIES

SUB-DEPARTMENT OF EQUIVALENCE

EQUIVALENCE SERVICE

14 JUN 2022

COMMUNIQUE N°
PRESS RELEASE

22-00217

/MINSUP/DCAA/SDE DU
MINSUP/DCAA/SDE OF

Portant publication des diplômes ayant été déclarés non authentiques à l'issue de la 105^{ème} session ordinaire de la Commission Nationale d'Evaluation des Formations Dispensées à l'Etranger, tenue le 12 mai 2022.

To publish the list of qualifications discovered not to be authentic after the holding of the 105th ordinary session of the National Commission for the Evaluation of Training Domains Offered Abroad held on 12th May 2022.

**LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES :**

Le public est informé qu'à l'issue des travaux de la 105^{ème} session ordinaire de la Commission Nationale d'Evaluation des Formations Dispensées à l'Etranger, tenue le 12 mai 2022, les diplômes ci-après ont été déclarés non authentiques après vérifications d'usage.

The public is informed that after the holding of the 105th ordinary session of the National Commission for the Evaluation of Training Domains Offered Abroad held on 12th May 2022, the following qualifications have been discovered not to be authentic, after the necessary verifications were made.

Il s'agit de :
They include :

N°	Noms et Prénoms du détenteur (Name and Surname)	Diplôme (Title of Qualification)	Institution censée avoir délivré le diplôme (Institution Purported to have awarded the Qualification)	Date d'obtention (Date of issue)
1	BAKARI ALIROU	Baccalauréat de l'Enseignement du Second Degré	l'Office National des Examens et Concours du Supérieur (ONECS)	16/7/2009
2	DJEMAILA JEAN-ROBERT	Baccalauréat de l'Enseignement du Second Degré	l'Office National des Examens et Concours du Supérieur (ONECS)	28/10/2020
3	EDJOL MOUELE EVE MAXIENNE	Certificat d'Admission Au Baccalauréat De Technicien	l'Office National des Examens et Concours du Supérieur (ONECS)	14/10/2002
4	HADJARATOU NANA	Attestation d'Admission au BEF/T	l'Office National des Examens et Concours du Supérieur (ONECS)	26/10/2021
5	HIPAH BARNABE	Brevet d'Etudes du Premier Cycle du Second Degré	l'Office National des Examens et Concours du Supérieur (ONECS)	23/6/2006
6	INNA KAITOUMI MOHAMADOU	Baccalauréat de l'Enseignement Secondaire	l'Office National des Examens et Concours du Supérieur (ONECS)	25/8/2004

